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- Dziedzice, 28 sierpnia 2019 r

pan Burmistrz

Marian Błachut

Wniosek Radnego Bańomieia Faifer

Wnoszę o rozważenie możliwości zabezpieczenia w budżecie Gminy na rok 2020

odpowiedniej kwoty na regulację płacową (podwyzkę wynagrodzenia) pracowników obsługi
szkoł i przedszkoli. Kwestię ta poruszam już od wielu lat, a Pan Burmistz zgadza się z tym

wnioskiem jednak szczupłość środków budżetowych nie pozwala na zrealizowanie tej

propozycji. Jednak z uwagi na fakt, że zarobki tych pracowników są niskie wnoszę o
rozważenie tej propozycjijuz na obecnym etapie konstruowania budżetu.

Radny Rady Miejskiej w Czechowicach - Dziedzicach

Bańłomiej Fajfer
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